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Verslag Ledenvergadering van GEENN1,  
26 april 2022 in tuinpark de Groote Braak 

 
Aanwezig:  Frances de Waal (voorzitter) Leo Kranenburg (penningmeester en Hans Lalk (bestuurslid) 

en 11 leden. Er zijn 5 afmeldingen binnengekomen. 

De presentatie van de vergadering (met o.a. de agenda, het activiteitenverslag en het financieel 

verslag) staat op geenn1.nl/presentatie2022.pdf 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij bedankt de voorzitter 

van het tuinpark met een grote bos bloemen voor het opnieuw beschikbaar stellen van de 

kantine van het tuinpark voor deze ALV. Deze geeft aan dat zij blij is iets terug te kunnen doen 

voor het vele nuttige werk dat GeenN1 verzet.  

2. Voorstellen bestuur 

De voorzitter stelt het bestuur voor. In het afgelopen jaar heeft Leo Kranenburg het 

penningmeesterschap overgenomen van Hans Lalk. Mireille de Ridder is verhinderd. 

3. Mededelingen 

Zie berichten van verhindering. 

4. Concept verslag ALV 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

5. Verslag activiteiten 2021 

Zie presentatie op geenn1.nl/presentatie2022.pdf. De voorzitter geeft een korte toelichting op 

de activiteiten die in 2021 zijn gedaan. Een selectie:  

5.1 N1: Festivalterrein N1 is een risico-hotspot waarbij onduidelijk is of de juiste maatregelen 

worden getroffen. Het bestuur heeft de gemeente Amsterdam hier meerdere keren op 

gewezen en is in 2021 in bezwaar gegaan tegen de vergunningen van Elrow Town en 

Dockyard in 2021. Zie verder punt 12 Rondvraag. 

5.2 Tuinen van West: In september 2021 was de eerste zitting van de dialoogtafel maar helaas 

werd ons aangegeven dat de dance-evenementen op de Polderheuvel geen onderwerp 

waren. Een en ander heeft geleid tot ons verzoek voor een echte burgerparticipatie. Zie 

verder punt 12 Rondvraag. 

5.3 Wob-verzoek: In 2021 hebben we een WOB-verzoek gedaan over het werkelijke aantal 

evenementen in Amsterdam: kijk bij punt 12 Rondvraag voor meer informatie. 

5.4 paarnwoude Houtrak: de gemeente Haarlemmermeer heeft sinds kort een nieuw 

evenementenbeleid, maar een geluidbeleid ontbreekt, terwijl dat onmisbaar is vanwege de 

lage bastonen. GeenN1 heeft zich hiervoor ingezet met een uitgebreide zienswijze, waar 

vervolgens niets mee is gedaan. Zie verder punt 12 Rondvraag. 

De vergadering is akkoord met het activiteitenverslag. 

https://geenn1.nl/presentatie2022.pdf
https://geenn1.nl/presentatie2022.pdf


2 
 

6. Activiteitenplan 2022:  

Zie de presentatie. Algemene strekking: doorgaan met de lopende zaken en onderwerpen. 

Realiseren van echte burgerparticipatie is daarin een belangrijk punt. Er is door een aantal 

partijen van Haarlemmermeer gereageerd op ons verzoek tijdens de verkiezingscampagne. In 

Amsterdam heeft Bij1 als enige partij gereageerd. De vergadering is akkoord met het 

activiteitenplan 2022. 

Een lid vraagt ook aandacht voor geluidsoverlast afkomstig uit Zaanstad. Hans Lalk en een lid 

zoeken uit waar het vandaan komt. Een lid stelt voor om de burgemeester van Amsterdam en 

Haarlemmermeer een keer uit te nodigen om met bewoners te praten over de extra 

lawaaioverlast die bewoners ervaren die dichtbij gemeentegrenzen wonen. De vergadering stemt 

hiermee in.  

7. Financieel verslag 2021 

De penningmeester geeft een toelichting bij de cijfers, zie presentatie. Het eindsaldo van 2021 is 

positief: € 916. Tijdens het boekjaar 2021 heeft het bestuur een bankrekening geopend. Hier zijn 

maandelijkse kosten aan verbonden, maar het bestuur vindt dat het niet zonder kan, onder meer 

voor een goede controle.  

8. Begroting 2022 

 De penningmeester licht deze toe. Zie presentatie. Opvallend is de de post contributies. Die is  

€ 200 hoger dan het afgelopen jaar door het collectieve lidmaatschap van de 20 leden van de 

Bewonersvereniging Groote Braak. De voorzitter van Groote Braak legt uit dat zij geen 20 

individuele lidmaatschappen overwegen. Zij stimuleren hun leden wel om naar de vergaderingen 

te komen. Van het bedrag van de reserveringspost van € 500 kan het bestuur eventueel 1x naar 

de bestuursrechter. De begroting sluit met een positief saldo van € 486. De vergadering is 

akkoord met de begroting. 

9. Kascommissie 

Twee leden vormen de kascommissie. Een van hen is blij dat de commissie dit jaar – in 

tegenstelling tot vorig jaar – fysiek bij elkaar kon komen. Hij verklaart namens de kascommissie 

dat alles is gecontroleerd en dat er geen onvolkomenheden zijn. Hij stelt de vergadering voor het 

bestuur decharge te verlenen. Dit gebeurt. De voorzitter bedankt de kascommissie. Er volgt een 

aanmelding door een nieuw lid van de kascommissie, die volgend jaar het opstappende lid 

vervangt.  

10. Statuten  

Bestuurslid: in de vorige ALV zijn de statuten besproken. Het bestuur zou twee punten 

natrekken: 

10.1. Enkele leden twijfelden over de breedte van de doelstelling. Het bestuur vindt de 

mogelijkheid van een bredere inzet van de vereniging zinvol en wil die handhaven maar wel 

in een aangepaste, kortere formulering. Dus naast festivallawaai richt GeenN1 zich – zo 

nodig, niet als primaire doel – ook op andere doelen. Het lid dat vorig jaar om aanpassing 

van de tekst vroeg, geeft aan zich te kunnen vinden in de nieuwe formulering. Het vorig jaar 

genoemde gevaar dat GeenN1 zich op het terrein van dorps- en wijkraden kan begeven, 
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wordt ondervangen door hier goede afspraken te maken. Hierover kan iets worden 

opgenomen in het te maken huishoudelijk reglement.  

10.2. Het bestuur heeft onderzocht of het zinvol is om een notariële vereniging te worden en 

concludeert dat dit onnodig is vanwege de hoge kosten en gebrek aan meerwaarde. De 

vraag om de statuten te laten passeren bij de notaris om daarmee de positie in rechtszaken 

te versterken en om bestuursleden te vrijwaren van individuele financiële 

aansprakelijkheid, is ingehaald door recente ontwikkelingen. Rechtbanken beschouwen ook 

informele verenigingen als volwaardig rechtspersoon. En volgens de nieuwe Wet Bestuur 

en Toezicht Rechtspersonen kunnen bestuursleden altijd aansprakelijk zijn voor financiële 

handelingen. Het bestuur stelt voor in onze statuten op te nemen dat het bestuur zich 

houdt aan het gestelde in de Wet Bestuur en Toezicht rechtspersonen. De statuten hoeven 

dus niet langs de notaris. De vergadering is akkoord.  

De vraag of GeenN1 nog steeds de juiste naam is voor de vereniging wordt door de leden in een 

stemming bevestigd. De suggestie wordt gedaan een zinnetje met de actuele doelstelling van 

GeenN1 toe te voegen voor gebruik op bijvoorbeeld correspondentie en website. 

11. Oproep nieuwe bestuursleden 

De voorzitter memoreert het besluit van de vorige ALV dat gestreefd wordt naar een bestuur 

bestaande uit 7 leden. Op dit moment zijn dat er vier. Een nieuw bestuurslid meldt zich en wil 

wel een jaar meelopen als aspirant-bestuurslid. Het bestuur heeft nog geen rooster van aftreden, 

dit wordt onderdeel van het huishoudelijke reglement. De voorzitter doet een beroep op de 

aanwezige leden om nieuwe leden aan te brengen om meer gewicht in de schaal te kunnen 

leggen. Vanuit de leden komen er diverse suggesties: buren en vrienden polsen, meer reclame 

maken, aan marketing doen, de leden van de bij GeenN1 aangesloten verenigingen optellen en 

dat aantal ook gebruiken in onze PR- uitingen. De voorzitter is het ermee eens, maar voor 

marketing is er iemand extra nodig, dat is te veel voor het bestuur.  

PAUZE 

Met koffie, thee en fris en nog meer van het tuinpark en hapjes verzorgd door twee leden. 

12. Rondvraag  

12.1 De voorzitter van Groote Braak doet de suggestie om lijsten te maken met welke festivals 

in welk jaar in onze omgeving hebben plaatsgevonden, zodat het bestuur die gegevens 

steeds paraat heeft.  

12.2 In de app-conversatie die wij in ons bezit hebben als onderdeel van het WOB-besluit (zie 

punt 5.3) zegt haar adviseur tegen de burgemeester dat veiligheid geen probleem is op N1 

en houdt hij zich aanvankelijk wat op de vlakte over de aantallen festivals, maar de 

burgemeester blijft (lang) doorvragen om daar enigszins een beeld van te krijgen. Een lid 

vraagt om meer info over de Whatsapp-uitdraai van het WOB-verzoek. De voorzitter: de in 

2021 gestarte WOB-procedure om te achterhalen waarom burgemeester Halsema 

consequent verkeerde aantallen festivals noemt in haar contacten met de gemeenteraad, 

heeft hiermee antwoorden opgeleverd. Omdat de appconversatie diezelfde ochtend pas 

binnen is gekomen, moet ze het eerst nader bestuderen voor er verder dieper op in te 

gaan. 
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12.3 Uit de vrijgegeven app-conversatie blijkt uiteindelijk dat de burgemeester verkeerd is 

geïnformeerd door haar adviseur. Die informatie en een verspreking van haar in de raad 

hebben geleid tot de overtuiging dat het aantal evenementen was gedaald. Op die basis is 

de raad akkoord gegaan om de Polderheuvel en N1 in te zetten voor dance-evenementen. 

GeenN1 heeft eerder al aangetoond dat de telling van het SEB niet klopt, maar daar wordt 

verder niet op gereageerd. Gevolg is dat N1 en Polderheuvel ingezet blijven worden voor 

dance. Er zijn overigens (wederom) berichten dat 2022 het laatste jaar N1 is omdat er een 

industriële huurder is. 

12.4 Een lid vraagt hoe het staat met de dialoogtafel. De voorzitter: GeenN1 mocht hier pas na 

aandringen aan deelnemen. Het belangrijkste onderwerp, wel of geen dance-evenementen 

op de Polderheuvel, werd door de directeur van het SEB van de agenda gehouden. De 

dialoogtafel is gepauzeerd omdat de deelnemers zich niet kunnen vinden in de gang van 

zaken. GeenN1 overlegt op dit moment met enkele andere leden met de gemeente 

Amsterdam over de algehele gang van zaken. Vanwege dat overleg ziet GeenN1 voorlopig 

af van een juridisch traject. Het eerste gesprek verliep stroef, GeenN1 bepleit dat de 

gespreksleiding wordt overgenomen door een mediator. De gemeente wil in elk geval 

verder met de dialoogtafel en daarin o.a. spreken over praktische zaken betreffende de 

geplande festivals en de nieuwe profielen voor het evenementenbeleid die mogelijk pas in 

2024 (of zelfs 2025) in zullen gaan. In 2021 kreeg de Polderheuvel een nieuw locatieprofiel 

waarin dance is toegestaan tot 80 dB(C) en zonder meteocorrectie.  

12.5 De voorzitter van Groote Braak: Awakenings doet het goed met verwachtingsmanagement 

(voorlichten bewoners). Kan GeenN1 dat ook niet voor andere festivals bepleiten? Dat 

gebeurt inderdaad al, alleen wordt dat altijd verzorgd door de festivalorganisator en de een 

doet dat beter dan de ander.  

13. Afsluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun komst en inbreng. De 

vergadering bedankt het bestuur/de voorzitter voor hun werk en inzet. 
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